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PROTOKÓŁ 

XXX Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 25 stycznia 2017 r. 
XXX Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14.00 do godz. 16.00. 

Na ogólną liczbę radnych 21 obecnych było radnych 21, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 
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Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XXX Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Pana 

Burmistrza wraz z Zastępcami, Panią Skarbnik oraz Radnych. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 radnych, co stanowi quorum. 

Przyjęcie porządku obrad2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 18 stycznia br. W poniedziałek 23 stycznia 2017 wpłynął wniosek pana 

Burmistrza o poszerzenie porządku obrad o sprawy dotyczące zmian oświatowych. Proponuję, 

by to zagadnienie poruszyć w punkcie XI – Dyskusja, sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie będę widziała uwag, proponuję przejść do 

głosowania nad porządkiem obrad. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła porządek obrad XXX Sesji przy 20 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana Burmistrza, Tadeusza Goca, o przedstawienie 

sprawozdania. 

                                                           

1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
3 Wynik głosowania. 
4 Sprawozdanie Burmistrza. 
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Pytania do sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania? 

Radny Henryk Skowronek zapytał się o nowe rozporządzenie w sprawie sposobu selektywnego 

zbierania wybranych frakcji odpadów i jak w związku z tym wzrosną koszty odbioru odpadów. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi. 

Podjęcie uchwał w sprawach 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – podjęcia 

uchwał w sprawach: 

1) powołania Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich oraz nadania 

jej statutu 5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie powołania 

Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich oraz nadania jej statutu - druk nr 1; 

Projekt uchwały przedstawiła pani Monika Mickiewicz – Naczelnik Wydziału 

Organizacyjnego. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Stanisław Trzeciak – przewodniczący Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

5 Projekt uchwały w sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich oraz nadania jej statutu. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich 

oraz nadania jej statutu została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się” .6 

Uchwała została oznaczona Nr XXX/234/20177. 

2) upoważnienia dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek do 

wydawania decyzji administracyjnych dotyczących dofinansowania 

pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek do wydawania decyzji administracyjnych 

dotyczących dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych - 

druk nr 2. 

Projekt uchwały przedstawił pan Marek Życzyński – dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi 

Jednostek. 

Pozytywną opinię przedstawiła pani Irena Kaczmarek - przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

6 Wynik głosowania 
7 Uchwała Nr XXX/234/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie powołania Gminnej 
Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich oraz nadania jej statutu. 
8 Projekt uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek do wydawania decyzji 
administracyjnych dotyczących dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi 

Jednostek do wydawania decyzji administracyjnych dotyczących dofinansowania 

pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych została przyjęta przy …. 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” .9 

Uchwała została oznaczona Nr XXX/235/201710. 

3) przekazania gminie Opole zadania gminy Strzelce Opolskie w zakresie 

organizacji doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w gminnych 

jednostkach oświatowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie 11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przekazania 

gminie Opole zadania gminy Strzelce Opolskie w zakresie organizacji doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w gminnych jednostkach oświatowych prowadzonych 

przez gminę Strzelce Opolskie - druk nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawił pan Marek Życzyński – 

dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Proszę o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – panią Irenę Kaczmarek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 3? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała Nr XXX/235/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie upoważnienia 
dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek do wydawania decyzji administracyjnych dotyczących dofinansowania 
pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych. 
11 Projekt uchwały w sprawie przekazania gminie Opole zadania gminy Strzelce Opolskie w zakresie organizacji doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w gminnych jednostkach oświatowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przekazania gminie Opole zadania gminy Strzelce 

Opolskie w zakresie organizacji doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w gminnych jednostkach oświatowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie została 

przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 12 

Uchwała została oznaczona Nr XXX/236/201713. 

4) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie 

sołectwa Ligota Górna 14 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie sołectwa Ligota Górna – druk nr 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawił pan Adam Capała – kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Proszę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana 

Bogdana Małychę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

na terenie sołectwa Ligota Górna została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”. 15 

Uchwała została oznaczona Nr XXX/237/2017.16 

                                                           

12 Wynik głosowania 
13 Uchwała Nr XXX/237/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie przekazania 
gminie Opole zadania gminy Strzelce Opolskie w zakresie organizacji doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 
w gminnych jednostkach oświatowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie. 
14 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie sołectwa Ligota Górna. 

15 Wynik głosowania. 
16 Uchwała Nr XXX/237/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie zatwierdzenia taryf 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie sołectwa Ligota Górna 



 8

Przyjęcie sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za 
rok 201617 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – przyjęcia sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2016. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Do biura obsługującego Radę Miejską wpłynęły już 

wszystkie sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2016. 

Dziękuję przewodniczącym poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej za złożenie 

sprawozdań. Dziękuję Radnym za zaangażowanie oraz całoroczną pracę w stałych Komisjach. 

Dodam ponadto, że w 2016 r. odbyło 12 Sesji Rady Miejskiej oraz 9 Wspólnych posiedzeń 

Komisji stałych. Rada Miejska podjęła 93 uchwał, a radni złożyli podczas sesji łącznie 

48 interpelacji, wniosków i zapytań. 

Dziękuję Radnym za współpracę w minionym roku. 

Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX sesji Rady Miejskiej  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przyjęcia protokołu 

z poprzednich sesji. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołów z XXVIII i XXIX Sesji? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że protokoły z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miejskiej zostały przyjęte przy 

21 głosach18. 

Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania z poprzednich 

sesji19 

                                                           

17
 Sprawozdania z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2016 

18
 Wynik głosowania. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych z poprzednich sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radna Irena Kaczmarek nawiązała do wniosków z poprzednich sesji Rady Miejskiej. Prosiła 

o informację dotyczącą możliwości zagospodarowania przez Fundację Muszkieterów placu 

pomiędzy sklepem Intermarche, a Publicznym Przedszkolem Nr 10 na plac zabaw dla dzieci 

starszych. W odpowiedzi otrzymała, że w roku 2017 edycja akcji społecznej dot. placów zabaw 

nie będzie organizowana. Prosi o sprecyzowanie czy Fundacja Muszkieterów wycofuje się 

z akcji społecznej w Strzelcach Opolskich, czy w ogóle zaprzestają tego typu działaniom. 

Kolejno odniosła się do odpowiedzi dotyczącej braku możliwości ograniczenia parkowania 

przy ul. Jankowskiego mieszkańcom innych ulic i złożyła wniosek mieszkańców 

o zlikwidowanie jednego z trzech miejsc parkingowych dla inwalidów, mieszczących się przy 

ul. Jankowskiego. Radna poprosiła o odpowiedzi na powyższe wnioski w formie pisemnej. 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zwróciła uwagę, że mieszkańcy starający się o mieszkania komunalne 

mieszkają w wynajmowanych przez nich mieszkaniach na terenie miasta Strzelce Opolskie, ale 

często nie zgłosili deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

w związku z czym nie płacą za śmieci. Poprosiła o działanie w tej sprawie. 

                                                                                                                                                                                        

19
 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych z poprzednich sesji. 

20
 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
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Następny wniosek złożyła na piśmie i prosi o odpowiedź pisemną. Radna prosi o wyznaczenie 

terminu spotkania z mieszkańcami dot. dalszej budowy kanalizacji na 

ul. Wilkowskiego/Opolska. Mieszkańcy nieustannie proszą mnie o zorganizowanie spotkania 

z osobami decyzyjnymi. Mieszkańcy niecierpliwią się przedłużającymi procedurami 

i niepewnością dot. terminu realizacji inwestycji. 

Dyskusja, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu dyskusja, sprawy różne 

i zgodnie z zapowiedziami zajmiemy się tematem dot. reformy oświaty w naszej gminie. 

Zanim oddam głos panu Markowi Życzyńskiemu, wypowie się Burmistrz. 

Tadeusz Goc przypomniał, że w styczniu Prezydent podpisał ustawę „Prawo Oświatowe”, 

w związku z czym jest konieczność zmian w szkolnictwie w naszej gminie. 

Burmistrz zaznaczył, że największy problem jest w mieście. Na obszarach wiejskich jest 

8 Publicznych Szkół Podstawowych, 1 Niepubliczna Szkoła Podstawowa i 1 Publiczne 

Gimnazjum. Jedyną planowaną zmianą jest przeniesienie Szkoły Podstawowej w Szymiszowie 

do budynku Publicznego Gimnazjum, w którym są zdecydowanie lepsze warunki. Dyrektorem 

tej szkoły będzie Dyrektor Podstawówki, a jego Zastępcą będzie obecny Dyrektor Gimnazjum. 

W mieście zaproponowano więcej zmian, tak aby optymalnie wdrożyć reformę oświaty. 

Pan Marek Życzyński – dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek przedstawił 

prezentacje21 dotyczące planowanych zmian w systemie oświaty wdrażanych na terenie gminy 

Strzelce Opolskie. Omówił siatkę szkół na terenie miasta Strzelce Opolskie, główne założenia 

związane z reformą oraz propozycje dopasowania prawa oświatowego do możliwości szkół. 

Burmistrz zapowiedział, że w związku ze zmianami będzie nadwyżka pracowników 

oświatowych, będą to nie tylko nauczyciele, ale również pracownicy administracyjni, 

sprzątaczki i woźni. 

Podczas omawiania tego tematu obecni na sali byli również Waldemar Gaida - członek 

Zarządu Powiatu Strzeleckiego oraz Janusz Żyłka - Wicestarosta Strzelecki. 

                                                           

21
 Prezentacja dot. reformy ustroju szkolnego. 
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Waldemar Gaida zabrał głos i zaprosił do wspólnej rozmowy nt. reformy oświaty. 

Burmistrz zapewnił, że jeżeli dzieci będą miały dłuższą odległość do szkoły, to Gmina 

zorganizuje transport dla tych dzieci. 

Józef Kampa zwrócił uwagę, że to nie tylko Burmistrz i Radni decydują w sprawie siatki szkół, 

ale ostateczne zdanie należy do Kuratora, który wyraża swoją opinię. 

Przewodnicząca zapowiedziała, że ta sprawa trafi na merytoryczne komisje, Komisja Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego wraz z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu spotkają się 

w poniedziałek, 30 stycznia 2017 r. o godz. 14.00. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Irena Kaczmarek – zaprosiła wszystkich 

zainteresowanych do wzięcia udziału w posiedzeniu. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu. Przewodniczący 

Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego poinformował, że jego komisja już 

zapowiedziała kto będzie uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży 

Pożarnych. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Termin kolejnej, XXXI Sesji Rady Miejskiej wyznaczam 

na dzień 15 lutego 2017 r. o godz. 14:00. Jednak chciałabym uprzedzić, że w związku 

z koniecznością zasięgnięcia opinii kuratora, termin może ulec zmianie. 

Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej 

Zamknięcia obrad XXX Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – pani Gabriela Puzik. 

Przewodniczyła: 

Gabriela Puzik 
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Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


